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Jihočeská univerzita v Českých Budějovicích, Ekonomická fakulta 

 

15. 6. 2023 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu EF JU č. 4/2023 

 

Přítomni:                                     12 členů (viz prezenční listina a MS-Teams) 

      

Omluveni (bez titulů):            Pečenková 

 

Hosté (bez titulů): Dvořáková Líšková, Pecková 

 

Hybridní forma zasedání  

 

 

Hlasování o zapisovateli a ověřovatelích zápisu: 

Navržený zapisovatel: Kadlec                               (s návrhem souhlasil) 

 

Navržení ověřovatelé zápisu: Šotola, Vlčková          (s návrhem souhlasili) 

  

pro – 12, proti – 0, zdržel se – 0 

 

  

 

Hlasování o programu 

 

Program: 

 

1. Organizační záležitosti 

2. Rozpočet EF JU pro rok 2023 

3. Výroční zpráva o hospodaření EF JU za rok 2022 

4. Akreditační materiály bakalářských studijních programů - ANALÝZA V EKONOMICKÉ 

A FINANČNÍ PRAXI, EKONOMIKA A MANAGEMENT, MANAGEMENT 

REGIONÁLNÍHO ROZVOJE 

5. Akreditační materiály navazujícího magisterského studijního programu FINANCE A 

ÚČETNICTVÍ 

6. Různé 

 

Hlasování o programu  

 

pro – 12, proti – 0, zdržel se – 0 
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Bod 1 – Organizační záležitosti  

 

Předseda AS EF JU seznámil senátory se svým rozhodnutím ohledně hybridní formy řádného 

zasedání AS EF JU a to z důvodu žádostí několika senátorů a současně nutností zajistit 

usnášeníschopnost senátu. 

 

 

Dle Volebního řádu AS EF JU článku 14 odstavce 1 zaniklo členství v senátu senátorovi 

Mikotovi, Přibylovi, Štědronskému a Tupému z důvodu zániku příslušnosti k akademické obci 

fakulty. 

 

Dle Volebního řádu AS EF JU článku 14 odstavce 2 zanikne-li z některého důvodu členství 

některého člena v senátu, nastupuje na jeho místo náhradník podle počtu získaných hlasů. - 

Kořínek Jiří, Baníková Barbora, Pečenková Miroslava Bc., Šotola František. 

 

 

Dle Volebního řádu AS EF JU článku 14 odstavce 3 člen senátu, který byl zvolen jako student, 

řádně ukončil bakalářský studijní program a přihlásil se na fakultě ke studiu v navazujícím 

magisterském studijním programu, může do sedmi pracovních dnů po dnu řádného ukončení 

studia písemně sdělit předsedovi senátu, že se hodlá stát náhradníkem. V takovém případě 

povolán do senátu po zápisu do studia. Všichni čtyři bývalí senátoři požádali do uvedeného 

termínu o zařazení na seznam náhradníků s tím, že se chtějí vrátit a dále pracovat pro senát. 

 

Poděkování vedení katedry Katedra regionálního managementu a práva za technickou pomoc 

při realizaci hybridního zasedání AS EF. 

 

Roskovec: 

 poděkoval za hybridní formu, 

 poznámka k termínu konání – v době výměny senátorů z řad studentů – děkanka 

vysvětlila, že se čekalo na rozpočet z rektorátu JCU a dříve to nešlo, 

 kritika – málo času k prostudování objemných materiálů ke schvalování – děkanka 

vysvětlila zpožděním rozpočtu JCU. 

 

Děkanka: 

 v předstihu bude zaslána Výroční zpráva o činnosti EF JCU za rok 2022. 
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Bod 2 - Rozpočet EF JU pro rok 2023 

 

Děkanka poděkovala tajemnici EF JCU za přípravu rozpočtu. 

 

Tajemnice EF JU představila předložený rozpočet pro EF JU pro rok 2023. 

 

Roskovec: 

 dotaz na rozdíly v rozpočtech jednotlivých kateder – tajemnice vysvětlila rozdíly 

v hodnocení výkonů kateder, 

 upozornil na malé finanční ohodnocení pro vědu, malá motivace, odliv vědeckých 

pracovníků – děkanka prezentovala tabulku s hodnocením výkonů kateder (publikace 

podle impaktu, SCOPUS…), 

 dotaz na strukturování odměn – tajemnice podala vysvětlení, 

 dotaz na jednorázové odměny – děkanka upozornila na Opatření 247/23. 

Volek: 

 dotaz – je v rozpočtu zahrnuto členství ve spolku Českobudějovicko-Hlubocko?- 

Tajemnice – není zahrnuto. Poplatek bude dále diskutován. 

 

Šotola: 

 dotaz na členství ve spolku Českobudějovicko-Hlubocko – možnosti praxí / výzkumu 

pro studenty – děkanka vysvětlila. Šotola vyzdvihnul možné přínosy pro fakultu, 

potažmo pro katedru KOD. Jde o možnost praxe pro naše studenty a větší propojení do 

oboru CR, aby studenti mohli čerpat. 

 

 

Usnesení: 

Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích 

schvaluje na základě paragrafu 27 Zákona o vysokých školách předložený rozpočet EF 

JU na rok 2023. 

 

Hlasování: 

Výsledek hlasování: pro – 11,  proti – 0,  zdržel se – 1 

 
 

Výše uvedené usnesení bylo AS EF JU SCHVÁLENO. 
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Bod 3 - Výroční zpráva o hospodaření EF JU za rok 2022 

 

Tajemnice na žádost děkanky EF JU představila předloženou zprávu o hospodaření EF JU za 

rok 2022. 

 

Roskovec: 

 upozornil na nižší náklady na cesty než před Covidem – děkanka vysvětlila, 

 stipendia (zmenšení částek) – děkanka vysvětlila. Volek – o změně výše se neuvažuje, 

protože finance jdou z poplatků a o jejich změně JCU neuvažuje. 

 

 

Usnesení: 

 

Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích 

schvaluje na základě paragrafu 27 Zákona o vysokých školách předloženou Výroční 

zprávu o hospodaření EF za rok 2022. 

 

Hlasování: 

Výsledek hlasování: pro – 12,  proti – 0,  zdržel se – 0 

 
 

Výše uvedené usnesení bylo AS EF JU SCHVÁLENO. 
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Bod 4 - Akreditační materiály bakalářských studijních programů - ANALÝZA V 

EKONOMICKÉ A FINANČNÍ PRAXI, EKONOMIKA A MANAGEMENT, 

MANAGEMENT REGIONÁLNÍHO ROZVOJE 

 

Děkanka představila / vysvětlila věcné záměry. 

 

Roskovec: 

 dotaz, zda jsou materiály již uzavřené – odpověď: tabulku C1 aktualizovali sami 

vyučující, 

 dotaz na aktualizaci publikací v materiálech, 

 dotaz na omezení hodin výuky matematiky, 

 dotaz na prerekvizity – odpověď: ručí za ně garanti programů / předmětů. 

 

 

Usnesení: 

Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích 

vyjadřuje kladné stanovisko k předkládané žádosti o udělení akreditace bakalářských 

studijních programů  ANALÝZA V EKONOMICKÉ A FINANČNÍ PRAXI, 

EKONOMIKA A MANAGEMENT, MANAGEMENT REGIONÁLNÍHO ROZVOJE 

 

Hlasování: 

Výsledek hlasování: pro – 10,  proti – 1,  zdržel se – 0 
Hlasování v 14:18 – senátorka Vocetková se odpojila z hybridního hlasování – hlasovalo 11 členů AS. 

 

Výše uvedené usnesení bylo AS EF JU SCHVÁLENO. 
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Bod 5 - Akreditační materiály navazujícího magisterského studijního programu 

FINANCE A ÚČETNICTVÍ 

 

Děkanka představila změnu v osobě garanta z doc. Jílka na doc. Zdeňka z důvodu malé 

publikační činnosti (dotaz Roskovce). 

 

 

Usnesení: 

Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích 

vyjadřuje kladné stanovisko k předkládané žádosti o udělení akreditace magisterského  

studijního programu FINANCE A ÚČETNICTVÍ. 

 

Hlasování: 

Výsledek hlasování: pro – 11,  proti – 0,  zdržel se –  
Hlasování v 14:22 – senátorka Vocetková se odpojila z hybridního hlasování – hlasovalo 11 členů AS. 

 

Výše uvedené usnesení bylo AS EF JU SCHVÁLENO. 
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Bod 5 - Různé  

 

Senátorka Pečenková zaslala žádost za pomocí e-mailu s následujícím textem: 

„Hromadí se velké množství stížností na nedostatečnou kapacitu a termínů na zkoušky Makro 

mikro 2, studenti nedosáhnou na možnost se zapsat, hodně z nich na podzim státnicuje a je to 

pro ně zásadní. Všichni studenti jsou vděční za možnost zkoušek u jiných vyučujících, ale 

kapacitně zkoušky nestačí, zvláště když se ne vždy podaří předmět zvládnout na první pokus. 

Studenti prosí o možnost navýšení kapacity a přidání termínů. K žádosti se připojují všichni 

studenti navazujícího studia, kteří musí splnit Mikroekonomii a Makroekonomii 2.“ 

 

Volek: 

 podal vysvětlení pro Makroekonomii 2 – 90 studentů zbývá / je vypsáno 140 termínů – 

budou vypsány další termíny. 

 

Alina: 

 podal vysvětlení pro Mikroekonomii 2 – 22 termínů – studenti se přihlašují a pak 

odhlašují na poslední chvíli a tím zabírají místa ostatním; termíny nebývají plně 

obsazené; budou vypsány další termíny. 

 

Roskovec: 

 komentář k odhlašování z termínů zkoušek. 

 

 

Roskovec: 

 dotaz – bude k dispozici videozáznam zasedání AS? Volek – nebude, nahrávka bude 

smazána, platný je pouze zápis. 

 

 

Roskovec: 

 dotaz ohledně predátorských nakladatelství – bude od rektorátu nějaké školení, např. 

pro doktorandy? Děkanka – otevřela problematiku na rektorátu; probíhá diskuze mezi 

fakultami JCU; zatím není nikdo, kdo by školil. 

 

 

Volek: 

 oznámil, že Výroční zpráva o činnosti EF JCU za rok 2022 bude odsouhlasena per rolam 

– členové AS souhlasili (nikdo se nevyslovil proti); případné dotazy zaslat e-mailem. 

 

 

Na závěr předseda AS poděkoval senátorům za dnešní jednání a popřál všem hezké léto. 

 

 

Zapsal: Vladimír Kadlec 

Ověřili: Miroslava Vlčková 

 František Šotola 
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